

# S T U D O R G

Protokoll fört vid StudentOrganisationen vid Svenska social- och kommunalhögskolan vid Helsingfors universitet rf.:s styrelsemöte (27/2024) måndagen den 23.9.2024 klockan 08.15 i sal 250, Snellmannsgatan 12.

## **Närvarande**

Emelie Sandell

Saga Kari

Nicolina Blomander

Alice Bärlund

Lisa Rönnberg

Emma Ojala

Jenny Grangård, *avlägsnade sig 10.45 under 531§.*

Katarina Lönnbäck, *avlägsnade sig 11.42 under 534§.*

Ella Lepola, *avlägsnade sig 10.06 under 529§.*

Edvin Ekman

Anna Backström

Robert Lindlöf, *avlägsnade sig 9.46 under 529§.*

Ida Slöör

Alva Lindfors

Sara Björklund, *avlägsnade sig 8.42 under 527§.*

Mehdi Qorbani, *avlägsnade sig 10.11 under 530§.*

## **518§ Mötets öppnande**

Mötet öppnades klockan 8.19 av ordförande Sandell.

## **519§ Stadgeenlighet och beslutförhet**

Mötet konstaterades vara stadgeenligt sammankallat och beslutfört.

## **520§ Beviljande av närvaro- och yttranderätt**

Sara Björklund och Mehdi Qorbani beviljades närvaro- och yttranderätt.

## **521§ Val av protokolljusterare**

Till protokolljusterare valdes Edvin Ekman och Alice Bärlund.

## **522§ Godkännande av föredragningslistan**

Föredragningslistan godkändes utan förändringar.

## **523§ Fiilisrunda**

Alla fick beskriva sin feelis med en dryck.

## **524§ Anmälningssärenden**

16.9 KULT wine & paint, 23 deltagare.

17.9 Möte med Civilt Fredagskaffe, 5 deltagare.

18.9 Stödkurs i KSV-101, 56 deltagare.

18.9 Lokomotiv Såssåsport planeringsmöte, 13 deltagare.

18.9 Gulisidrottar, 13 deltagare.

18.9 SHS gulisintagning, 4 deltagare.

20.9 Möte med marskina, 3 deltagare.

20.9 Höstens inledande sits, 100 deltagare.

20.9 Höstens inledande sits efterfest, 170 deltagare.

### **525§ Ekonomi**

Blomander har börjat kolla på budgeten för verksamhetsåret 2025.

Blomander och Lönnbäck funderar på att höja sitspriset med tanke på alla prishöjningar.

Kommer stöden falla nästa år?

### **526§ Godkännande av privatuthyrning av Nypolen**

Sara Björklund beviljas rättigheten att hyra lilla salen på Nypolen den 5 november.

Alva Lindfors och Ida Slöör beviljas rättigheten att hyra hela Nypolen den 2 november.

Bägge uthyrningar fås till halva priset då de som hyr ut är tidigare styrelsemedlemmar.

### **527§ Gulismoj 2024**

Anmälan är fylld och Ojala har koll på läget. Styrelsen ska fylla i nakkilistan, ansvariga Slöör och Lindfors åker först av alla till Stensböle för att ställa i ordning.

### **528§ StudOrgs spex 2024**

Premiären måste skjutas upp. Styrelsen förde en lång diskussion med Lindlöf på vad som ej fungerat, och hur dessa problem ska åtgärdas. Backström föreslog att Spexkommittéen får en vecka tid att komma på en realistisk plan för hösten som ska presenteras på följande styrelsemöte. Styrelsen understöder Backströms förslag.

### **529§ StudOrgs fotbollsverksamhet**

Mehdi Qorbani har tillsammans med andra gular återupptagit StudOrgs fotbollsverksamhet.

Fotbollslaget heter Lokomotiv Såssåsport och de ska spela sin första övningsmatch mot TF den 5 oktober.

En tydlig plan måste göras för att få fotbollsverksamheten att löpa så smidigt som möjligt, vem ansvarar för vad och så vidare.

### **530§ Halarmärkestävling 2024**

Sandell skickar bidragen till Kari som gör en omröstning på Instagram story så att föreningsmedlemmarna får rösta fram vinnaren.

### **531§ Feedback höstens inledande sits 2024**

En väldigt lyckad sits och efterfest, deltagarna var mycket nöjda. Problematiken ligger återigen internt, styrelsens arbetsmängd blev alltför stor i förhållande till resurserna.

### **532§ Post**

- superfunkis halarmärken
- una europa
- fsls

### **533§ Utskottstesor**

#### **Programutskottet**

StudOrg idrottar halltur inbokad den 9 oktober.

Ingen Dans för hälsa denna vecka. Folkhälsan önskar ordna 30. 10 i våra utrymmen.

Lepola har skickat ut inbjudan till föreningar till Horrorjakten! Några ämnesföreningar, Didacta och Snäf har redan svarat att de deltar. Styrelsen ska gärna hålla en punkt.

Blodgivning imorgon, 5 anmälda.

#### **Festutskottet**

Ingen efterfest på baklängessitsen.

#### **Gulnäbbsutskottet**

Parkrunda med shs på onsdag, ifall väder är dåligt måste man tänka om.

Ojala och Böling (samt gulismoj ansvariga) har bra koll på allt inför gulismoj. Ojala har skickat en nakkilista för styrelsen att fylla i.

#### **Internationella utskottet**

IU-middagen 30.9 flyttas troligen för att alla ska kunna delta.

#### **Studie- och arbetslivsutskottet**

Aningen lugnare nu när kandidatuppställningen tar slut. Nu blir fokus på att få folk att rösta och det ska bollas i utskottet. Civilt Fredagskaffe har spikat de två följande gästerna för nästa träff.

#### **Årsfestkommittéen**

Anmälan är öppen till den 4 oktober, det finns ännu några platser kvar.

Årsfestbladet har deadline imorgon.

ÅFK + sillisteamet ska ha ett gemensamt sponsökningsstillfälle.

#### **Kommunikationsutskottet**

-

### **534§ Övriga ärenden**

- merch
- representation
- styssseinternt (Ekman och Kari fixar)

### **535§ Infobrev**

- stipendium
- k17 skumppayoga spex
- civilt fredagskaffe
- årsfest
- fotboll

### **536§ Nästa möte**

Måndagen den 30 september klockan 8.15 i Studde, Ekman hämtar mötesmaten.

### **537§ Mötets avslutande**

Mötet avslutades klockan 11.45 av ordförande Sandell.

---

Ordförande Emelie Sandell

---

Mötessekreterare Saga Kari

---

Protokolljusterare Edvin Ekman

---

Protokolljusterare Alice Bärlund